
 
  Αθήνα, 20/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

 

 

 

ΘΕΜΑ : «Ανάγκη διευκρίνισης του αριθμού φιλοξενούμενων λαθρομεταναστών που 
φιλοξενούνται σε οικήματα εντός Ελλάδος υπό την αιγίδα του προγράμματος 
“Helios”» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Όπως γνωρίζουμε, εδώ και καιρό, το πρόγραμμα “Helios”, που χρηματοδοτείται από την 

Ευρωπαϊκή Επιτροπή, καλύπτει τα έξοδα ενοικίου για τη διαμονή λαθρομεταναστών στη 

χώρα μας, που έχουν πάρει την τυπική αναγνώριση του «πρόσφυγα». Επειδή η διαδικασία 

αναγνώρισης που ακολουθούν οι αρμόδιες υπηρεσίες στη χώρα μας, όπως βλέπουμε, 

αποδίδουν σε μεγάλο αριθμό λαθραία εισερχόμενων αλλοδαπών την ιδιότητα του 

«πρόσφυγα», προκύπτει το εύλογο ερώτημα για τον αριθμό των αλλοδαπών που τελικά 

διαμένουν στην Ελλάδα, όντας αναμεμιγμένοι με τον ελληνικό πληθυσμό, με δαπάνες του 

συγκεκριμένου προγράμματος. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Πόσοι αλλοδαποί παράνομα εισελθόντες στη χώρα μας, οι οποίοι έχουν λάβει από τις 

Υπηρεσίες απόδοσης Ασύλου την ιδιότητα του «πρόσφυγα», φιλοξενούνται δωρεάν με 

δαπάνες του ανωτέρω προγράμματος “Helios” σε αστικές περιοχές της Ελληνικής 

Επικράτειας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
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